
Z Á P I S N I C A

napísaná z V. zasadnutia OZ v Pakostove, konaného dňa 11.05.2023 o 15:00 hod. na
obecnom úrade

Prítomní: 4 poslanci OZ podľa prezenčnej listiny
Lucia Durillová - kontrolórka obce
Fedorko Jozef – starosta obce

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Pakostove otvoril a viedol starosta obce Fedorko Jozef.
Všetkých prítomných srdečne privítal a zároveň ich oboznámil s programom IV.

ustanovujúceho zasadnutia OZ, ktorý bol jednohlasne schválený všetkými prítomnými
poslancami OZ.

Program:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice
3. Plnenie uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia
4. Schválenie zmluvy o majetku verejnej kanalizácie a prevádzkovanie verejnej

kanalizácie.
5. Rôzne:

- Žiadosť Stanislav Karoľ
- Informácie o ŠFRB
- Informácia o príprave realizácie, rekonštrukcie miestnej komunikácie - Vetva E.
- 615. výročie - oslavy obce
- Informácia ohľadom vývozu TKO (zázber pri KD)

6. Diskusia
7. Prijatie uznesenia
8. Záver

K bodu 2: V úvode zasadnutia starosta obce navrhol za overovateľov zápisnice p. Ján Ščerbu
a p. Dušana Gombitu a do návrhovej komisie p. Alenu Gombitovú a p.Ľubomíra Cibuláša.

K bodu 3: V tomto bode schválili poslanci OZ plnenie uznesenia z predchádzajúceho
zasadnutia
4 poslanci za
0 proti
K bodu 4 :V bode 4. starosta obce dal k nahliadnutiuzmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o
výkone správa majetku verejnej kanalizácie a prevádzkovanie verejnej kanalizácie.Zmluva
bola schválená.
4 poslanci za
0 proti
K bodu 5 : Vbode rôzne riešili:
- Žiadosť o odpredaj V3S p. Karoľovi : Starosta obce predložil žiadosť obecnému
zastupiteľstvu, obecné zastupiteľstvo rozhodlo žiadosť prehodnotiť do najbližšieho
zastupiteľstva. Na žiadosť poslanca Dušana Gobmtiu, ktorý doplnil bod programu o žiadosť o
odpredaj vozidla UAZ táto žiadosť bola schválená.Vozidlo UAZ bude odpredané v sume
100,00 €.
4 poslanci za



0 proti
- Informácia o ŠFRB: Starosta obce oboznámil obecné zastupiteľstvo s procesom, ako to
ďalej prebieha pri schvaľovaní žiadosti na ŠFRB. Bol doplnený bod o uzatvorení budúcej
kúpnej zmluvy ohľadom 2. bytového domu. Táto zmluva bola schválená.
4 poslanci za
0 proti

- Informácia o príprave realizácie, rekonštrukcie miestnej komunikácie - Vetva E.
Obci bola schválená dotácia na rekonštrukciu miestnej komunikácie - vetva E, starostaobce
oboznámil poslancov s podmienkami dotácie., s realizáciu sa začne koncom mesiaca.
4 poslanci za
0 proti
- 615. výročie - oslavy obce
Oslava 615. výročia založenia obce sa bude konať 30.07.2023, je pripravený kultúrny
program.Ďalšie informácie budú podané na najbližšom zastupiteľstve. 24.06.2023 sa bude
konať športový deň tento deň budú organizovaťmajitelia AJAX PUBU.
4 poslanci za
0 proti

- Informácia ohľadom vývozu TKO (zázber pri KD) :
V boci bol vyhlásený zázber odpadu, ktorý nepatrí do komunálneho odpadu 1. veľkoplošný
kontajner bol pre KD, kde občania z obce vyvážali odpad. Momentálne je pri obecnom úrade
2. vyľkoplošný kontajner na takýto zázber. Ä

K bodu 6 : V diskusii diskutovali o príprave 615. výročia obce.

K bodu 7 : Návrh na uznesenie prečítal poslanecĽubomír Cibuláš a bol schválený
všetkými prítomnými poslancami OZ.

K bodu 8 : Nakoniec starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil .

Overovatelia: Dušan Gombita .........................................

Ján Ščerba .........................................

Jozef Fedorko
starosta obce


